
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 26. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 59

Vil ministeren kommentere seniorforsker og ekspert i indfødsret Eva Ersbølls vurdering,

at »der er noget helt galt i forhold til at overholde FN's handicapkonvention«, som hun ud-

taler i Dagbladet Informations artikel d. 14. November 2019, »Statsborgerskab: Kun én

procent af handicappede ansøgere får dispensation«?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Charlotte Broman

Mølbæk (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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